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Wat hebben we een geweldig kader

René Suiker
Verslag van de Kaderdag op 16 oktober 2010

Op 16 oktober jl. hield CompUsers weerhaar jaarlijkse kaderdag. Op deze dagworden de kaderleden uitgenodigd ommet het bestuur van gedachten tewisselen over de koers van de verenigingvoor de komende tijd. Uiteraard wordtook even teruggeblikt op de afgelopenperiode, maar de doelstelling van de dagis altijd om te komen tot acties terverbetering van het reilen en zeilen vanonze vereniging.Normaal gesproken doen we dit bij vander Valk in Breukelen. Toevallig kondenwe daar vorig jaar niet terecht, toenwas uitgeweken naar OuwehandsDierenpark in Rhenen. Een mooieomgeving, maar niet echt ideaal vooreen kaderdag en het was daar toenKoud, met een hoofdletter K.In Breukelen was het weer piekfijn oporde. De opkomst was iets lager danvorige keer, maar nog steeds grootgenoeg om er een interessante dag vante maken. En interessant is de dag zekergeworden.Alles was piekfijn geregeld, de secretarishad het logistiek allemaal in de hand, device‐voorzitter had de inhoudelijke kanthelemaal voorbereid. Er was een agendaopgesteld, ambitieus maar haalbaar,zogezegd. Zoals we binnen onzevereniging gewend zijn, werd er ook voorde inwendige mens goed gezorgd.

Agenda
De agenda, zoals gezegd ambitieus, wasgepland in eenheden van een half uur. Naeen uitgebreide opening, daar ontkom jeniet aan, zou er een inleiding over dewerkgroepen komen, zouden er werk‐groepen ingedeeld worden en aan de slaggaan. Tussendoor een lunch, daarna zoude statutenwijziging besproken worden,waarna de werkgroepen zouden terug‐koppelen. De werkgroepen van de eersteronde zouden zich buigen rondom deactiviteitenclusters binnen onzevereniging.Daarna zouden er nieuwe werkgroepen

ontstaan, die de diverse benoemdethema’s mee zouden evalueren en metverbeterplannen zouden komen. Eenvan deze werkgroepen zou zich beziggaan houden met het werven van kaderen bestuur en zich heel specifiekrichten op een profielschets voor devoorzitter van de vereniging.Tijdens de opening zou de voorzitter demensen welkom heten, stilstaan bij hetafgelopen jaar en vervolgens vooruit‐kijken naar de toekomst. Daarbij zou hijook uit de doeken doen waaromCompUsers dit jaar niet mee zou doenaan hcc!digital.Het zal u opgevallen zijn, dat er nogalveel ‘zouden’ in bovenstaande tekst isopgenomen. Dat klopt, we waren koudbegonnen of de voorzitter meldde een‘vers van de pers’‐wijziging op deagenda, want we gingen toch meedoenaan hcc!digital. En, als je op 16 oktoberhoort, dat je op 5 en 6 novemberaanwezig moet zijn en je wilt eenuitdagend en stimulerend programmaneerzetten, dan zal je toch wat moetenvoorbereiden.De agenda moest dus op de schop, maardat dan even tussen de bedrijven door.Gelukkig is het kader met het bestuurniet voor één gat te vangen.

Nieuwe agenda
In een mum van tijd werd er een modusgevonden, om de zaak alsnog in goedebanen te leiden. De aanpak wasgeworden, dat we eerst plenair deaanpak tijdens hcc!digital zoudenbespreken. Daarover later meer.Vervolgens stelde de vice‐voorzitter, dathij het onderwerp ‘statutenwijziging’niet per se hoefde mee te maken,omdat hij daar alle elementen wel vankende. Tijdens de bespreking daarvankon hij met één of twee kaderleden weleen alternatieve agenda voorbereidenvoor de rest van de dag.Rein de Jong en Bas van den Dikkenberggingen vervolgens mee om samen snel tebrainstormen over een nieuwe agenda,want de verwachting was, dat destatutenwijziging een soort hamerstukzou worden. Uitdagingen volop dus, zelfsal bij het samenstellen van de agenda.Het is leuk om vast te stellen, dat wedankzij goede samenwerking zo snel instaat waren een toch heel flinkewijziging op het programma wel weer ingoede banen te leiden.

hcc!digital
Normaal gesproken worden deactiviteiten van CompUsers altijd ruimvan tevoren goed doordacht; er zit eenbehoorlijke organisatie achter. Wehebben een activiteitencommissie dieop basis van het jaarplan telkens deactiviteiten organiseert en voorbereidt.Een evenement als de hcc!dagen, daarwordt al vóór de zomer over nagedachten daar worden acties voor uitgezet. Nuhadden we nog geen maand om allesvoor te bereiden.Maar goed, een groot deel van hetkader was nu bijeen, we konden welgelijk spijkers met koppen slaan. Deruwe contouren van de stand warenbekend en in een half uur stond eenconcept van een aanpak, inclusief eencompleet lezingenprogramma klaar. Ja,die moesten dan zelf nog welvoorbereid worden, maar ook daarhadden we de mensen en de thema’s alvoor klaarstaan.Al met al hebben onze kaderleden eenwaar huzarenstukje geleverd.

Werken met werkgroepen
De aangepaste agenda liet toch ruimteom ook in werkgroepen aan de slag tegaan. Deze methode gebruiken we aljaren en heeft zijn nut zeker bewezen.In korte tijd kan er veel werk verzetworden en er ontstaan telkens weergoede ideeën om de vereniging op eennog hoger plan te brengen. Als jeergens heel intensief mee bezig bent,dan ontstaat vaak het gevoel dat hetnog beter kan, dat het nog beter moet.Dat is vaak ook wel zo, maar somsvergeet je met elkaar de successen tevieren. In de inleiding van het werkgroe‐pengedeelte werd daarom eerst maareens stilgestaan bij wat we bereikthebben na de vorige kaderdag. Op zo’ndag ontstaan altijd heel veel ideeën ensuggesties, maar je kunt natuurlijk niet
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alles tegelijk aanpakken. Tenslotte blijvenwe een vereniging, draaien helemaal opvrijwilligers en hebben we desondankseen welhaast professioneledienstverlening naar onze leden. Wehadden dus de ideeën geprioriteerd.De prioriteit 1 was een PlatformVeiligheid en Privacy. Dit is ook van degrond gekomen. Het is nog geen goedgeoliede machine, maar de nodigeoutput is al geleverd en er volgtongetwijfeld nog meer.Verder waren niet alle doelstellingen uitde top 5 gerealiseerd. Dooromstandigheden en personeels‐wisselingen zat dat er gewoon niet in.Wel is uit deze top 5 nog een aanpassingop de SoftwareBus tot stand gekomen.Dat moest meer een verenigingsbladworden, met behoud van de kwalitatiefgoede artikelen. Iedereen was het ermee eens, dat hier een grote slag wasgeslagen.

Werkgroepen aan de gang
De werkgroepen werden ingedeeld,waarbij men nog voor de lunch pauzemet elkaar aan de slag ging, iederrondom een activiteitencluster. Binnenhet bestuur, waarbij met name devoorzitter ook de voortrekkersrol hadvervuld, waren al wat aantekeningenvoorbereid op zaken die beter konden.Omdat we maar ruimte hadden voor éénsessie van de werkgroep, werd gekozenvoor de activiteiten als primaireinsteek. Daarbij kregen allewerkgroepen de opdracht mee om tekijken naar alle thema’s die we binnende vereniging hanteren.De activiteitenclusters die we benoemdhadden zijn:1. SoftwareBus en Gigahits (en deoverige Discware)2. Bijeenkomsten3. De onderlinge communicatie4. De overige dienstverlening.
Oorspronkelijk was ook “Platforms” alsactiviteit benoemd, maar bij deheroverweging van de agenda werdbesloten, dat dit eenaandachtspunt/factor is bij elk van deactiviteiten. Zodoende werden deplatforms dus meegenomen in elk vande werkgroepen.De thema clusters welke weonderscheiden:1. Creatief (foto, video, muziek,websites)2. Techniek (operating systems, VoIP)

3. Nuttige toepassingen (office,boekhouding)
4. Ontspanning
Bij de aanpassing van de agenda werdbesloten het vaststellen van eenprofielschets voor de voorzitter weergezamenlijk te doen.

Conclusies
Nadat een eenvoudige doch voedzamemaaltijd, maar dan ook echt in 'OBB teR'‐termen, was genuttigd, konden dewerkgroepen nog even verder, maardaarna moesten de resultaten welgepresenteerd worden.Al met al kwam eruit dat er met nameverbetering gewenst is op het gebiedvan integratie van ons aanbod. Dewebsite moet beter aansluiten bij deSoftwareBus, de GigaHits en deSoftwareBus moeten nog meer op elkaaraansluiten. Verder moet de website veelactueler, feitelijk is er behoefte aan eencontent‐manager. De Platforms moetenzich ook beter profileren op de website.Ook moet er nog iets gesleuteld wordenaan de formule van de SoftwareBus,met name meer korte 'tips&trucs.'

Profiel voorzitter
Voor wie dit nog niet weet, Henk vanAndel, onze voorzitter, is aan zijn laatstetermijn als voorzitter bezig. Hij wil dezeperiode nog een opvolger inwerken, enhij wil er na vele (tropen)jaren vantrouwe dienst een punt achter gaanzetten. Ik verwacht niet dat hij devereniging helemaal gaat verlaten, maarna alles wat hij voor CompUsers heeftbetekend, mag hij wel eens van watwelverdiende rust gaan genieten.Maar een nieuwe voorzitter, die is nietzo gauw gevonden. De vice‐voorzitteraanwijzen als voorzitter, is te kort doorde bocht en gaat niet werken. Wemoeten dus iemand zoeken die aan devolgende eisen voldoet:• Flexibel zijn• Doortastend zijn• Uithoudingsvermogen endoorzettingsvermogen bezitten• Gevoel voor trends, ook onderjongeren• Gevoel voor cultuur, binnen hcc enCompUsers• Een netwerk hebben binnen hcc enCompUsers

• Communicatief vaardig zijn• Leiding kunnen geven en kunnendelegeren• Tijd beschikbaar hebben• Open kunnen staan voor de meningvan anderen• Samenbindend zijn• Helicopterview en visie hebben

Zo werden nog wel meer eigenschappengenoemd, en duidelijk is wel dat devereniging op zoek is naar een schaapmet wel zeven poten. Het zal nog nietmeevallen hier een kandidaat voor tevinden.
Nadat we dit allemaal haddenvastgesteld, was de kaderdag bijna teneinde. Traditioneel werd afgesloten meteen kleine borrel. Deze werd aan debar genuttigd, waarbij de enigewanklank van de dag optrad, wantterwijl wij aan de bar bezig waren,werd door het personeel de vergader‐zaal al uitgeruimd en zijn alleaantekeningen in de container gegooid.
Helaas, kleinigheidje houd je altijd, dusdit ‘verslag’ is grotendeels gebaseerdop herinnering en voorbereiding.

Mocht u als kaderlid dan ook andereherinneringen aan dit evenementhebben, schroom dan niet en spreekmij aan, dan kunnen we dat in devolgende SoftwareBus eventueelrectificeren.




